

May 5, 2020

Dear ETSB Elementary School Parents,

At this evening's Special Council of Commissioners' meeting, the Commissioners unanimously agreed that all Eastern Townships School Board (ETSB) elementary schools will delay the reopening and welcome back students on Wednesday May 13th.

This decision was taken in best interest of our students and staff and after much deliberation, and consultation with our schools and centres. We realize that for some parents this delay may cause some inconveniences. Our first priority is to have the necessary measures in place to meet the requirements and recommendations from Santé Publique for a safe and secure return to school.

Over the next few days we will be working diligently with our school personnel to prepare the physical environment, organize our transportation routes, reopen our daycares, and make sure that our school staff are in place and ready to greet students on Wednesday the 13th.

Our personnel are eager and looking forward to welcoming their students back to school.

Michel Soucy,
Interim Director General

Michael Murray
Chairman

Le 5 mai, 2020

Chers parents,

Le conseil des commissaires, lors d'une rencontre extraordinaire tenue aujourd'hui en soirée, a voté unanimement pour que la réouverture de nos écoles primaires soient reportée au mercredi 13 mai.

Cette décision a été prise dans le meilleur intérêt de nos élèves et de notre personnel suite à une consultation de nos écoles et de nos centres. Nous sommes conscients que cette décision causera des inconvénients pour certains de nos parents. Notre plus grande priorité est de s'assurer que les mesures nécessaires pour respecter les directives de la Santé Publique soient mise en place afin d'ouvrir nos écoles de façon saine et sécuritaire.

Au cours des prochains jours, nous travaillerons avec diligence avec nos équipes afin de préparer l'environnement physique de nos écoles, organiser le transport scolaire, préparer l'ouverture de nos services de garde, et s'assurer que nous aurons le personnel nécessaire en place pour accueillir nos élèves le mercredi 13 mai.

Notre personnel a très hâte d'accueillir nos élèves.

Michel Soucy,
Directeur général par interim

Michael Murray
Président